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לחמש הלחימה  כל החטופים תמורת הפסקת  להחזיר את  על הצעת חמאס  מיכאל  קובי  פרופ' 

שנים: אסור לעולם לסמוך על מה שחמאס אומר. הצעת ההודנא שלו – כולה הונאה לדעתי. עניין

פירוק חמאס והגליית מנהיגיה זה לא משהו שצריך להאמין לחמאס אלא משהו שצריך לראות

יותר לחץ למעשה. הלחץ שאנחנו מפעילים עדיין לא מספיק חזק, אבל אם ישראל תפעיל עוד 

ותפגין נחישות לכיבוש הרצועה, נראה לי שמצרים תגביר את הלחץ על חמאס וארה"ב תגביר את

הלחץ על קטר.

הראיון המלא התקיים בערוץ 14, בתאריך 27.04.2025. 
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